



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 13/2019 號會員大會常務委員會通告

公告補選結果

根據第 4/2017 號內部規章《常務委員會組織制度》第六條，主席代表常務委員會作出此通告。

常務委員會於六月份接納會員大會副主席吳霆鋒之解任，同時根據第 1/2019 號內部規章《領導機關選舉制度》之規定，主席團作出第 13/2019 號會員大會主席團通告並公告進行補選程序，並已於八月份常務委員會上確定完成補選程序，現公告：

任命 趙傲然 為第廿一屆澳門大學學生會會員大會主席團副主席。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席

吳欣媛

吳欣媛

二零一九年九月廿五日





澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union
Notice of the Standing Committee of General Assembly No. 13/2019

Notice for The Results of By-Elections

According to No.4/2017 Paragraph 6 of Internal Regulations "Organizational System of the Standing Committee, the President of the Presidium of General Assembly hereby publish this notice on behalf of the Standing Committee.

The Standing Committee have accepted the resignation of previous Vice-President of the Presidium of General Assembly, Elwynn Ng Teng Fong. According to Internal Regulations No.1/2019, "Election System of Management Board," the General Assembly hereby published Notice No.13/2019 for the purpose of by-elections procedures and its confirmations by Standing Committee in August:

Hereby announce:

Appoint Chio Ngou In as the Vice-President of the 21st University of Macau Students' Union, Presidium of General Assembly.

Thank you for your considerations.

Presidium of General Assembly of
University of Macau Students' Union
President

NG IAN WUN
25th September, 2019

